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 پرسپوليس
 تا الان فقط به 

 3 بازيكن پيشنهاد
تمديد داده است 

همان طور كه در چند روز اخير بارها در مورد 
نقل و انتقالات پرســپوليس نوشتيم، اين 
باشگاه تابستان بسيار شلوغي را پشت  سر 
خواهد گذاشــت و اتفاقات نقل و انتقالاتي 
زيادي حول باشگاه پرسپوليس رخ خواهد 
داد. پرســپوليس به عنوان قهرمان 5 دوره 
اخير ليــگ برتر، فصل خوبي را ســپري 
نمي كند و يكي از دلايل عدم نتيجه  گيري 
اين تيم به كيفيت پايين خريدهاي جديد 
اين تيم در اين فصل باز مي گردد. به گفته 
كارشناسان فوتبال، بازيكنان خارجي كه به 
پرسپوليس آمدند و البته چند بازيكن ايراني 
كه در تابستان خريداري شدند، نتوانستند 
خودشان را با شرايط بازي در پرسپوليس 
وفق دهند و عملكرد خوبي نداشتند. طي 
روزهاي گذشــته در مورد بعضي از نفرات 
مورد نظر پرســپوليس براي فصل آينده 

نوشــتيم ولي باشگاه پرسپوليس به خاطر 
حفظ تمركــز نفرات فعلــي، اخبار نقل و 
انتقالات را تكذيب كرد. با اين حال درويش 
به عنوان مديرعامل پرسپوليس، اعلام كرد 
كه از يحيي گل محمدي ليست بازيكنان مد 
نظرش را دريافت كرده و اسامي تمديدي ها 
را هم سرمربي پرسپوليس به درويش داده 
اســت. نكته جالبي كه در خصوص ليست 
بازيكنان تمديدي باشگاه پرسپوليس وجود 
دارد، كمي عجيب اســت. شنيده هاي ما 
نشــان مي دهد، يحيي گل محمدي تا اين 
لحظــه فقط نام 3 بازيكــن را براي تمديد 
قرارداد به باشگاه داده و مديران پرسپوليس 
هم طي هفته هاي گذشــته مذاكره براي 
تمديد اين نفرات را شــروع كردند. مهدي 
ترابي، ميلاد ســرلك و احســان پهلوان 3 
بازيكني هستند كه باشگاه پرسپوليس براي 

تمديد قرارداد با آنها مذاكره كرده است. اين 
در حالي اســت كه به غير از اين 3 بازيكن، 
قرارداد چند ســتاره پرسپوليس در پايان 
فصل به پايان مي رسد ولي هنوز مذاكره اي 
براي تمديد قــرارداد با آنها صورت نگرفته 
است. سيدجلال حسيني كاپيتان پرافتخار 
پرسپوليس كه حرف و حديث در خصوص 
آينــده اين بازيكن هم زياد اســت، رامين 
رضاييان كه با كلي ســر و صــدا در نقل و 
انتقالات زمســتاني پرسپوليسی شد، رضا 
اسدي هافبك گرانقيمت پرسپوليس كه 
اتفاقــاً در بازي هاي گذشــته روند خوبي 

داشته، سيامك نعمتي كه با وجود اعلام خبر 
رســمي تمديــد قــرارداد 2 ســاله  اش با 
پرســپوليس، چنــدي قبل اعــلام كرد، 
قــراردادش با اين تيــم در پايان فصل تمام 
خواهد شــد، فرشاد فرجي مدافع ملي پوش 
پرســپوليس و همچنين عيســي آل كثير 
مهاجم مصدوم پرســپوليس، ستاره هايي 
هستند كه هنوز در خصوص تمديد قرارداد با 
آنها صحبتي نشده است. به غير از اين نفرات 
كــه عمدتاً بازيكــن فيكــس و تأثيرگذار 
پرســپوليس هم هســتند، بازيكناني مثل 
محمد شــريفي، ســعيد آقايــي و مهدي 

مهدي خاني هم در پايان 
فصل بازيكن آزاد خواهند 

شد ولي به اين نفرات هم تا اين 
لحظه پيشنهادي بابت تمديد 

قراردادشان داده نشده است. حال 
مشخص نيست كه يحيي گل محمدي 

هيچ كدام از اين نفرات را نمي خواهد يا 
اينكه در آينده قرار اســت با بعضي از اين 

نفرات براي تمديد قرارداد مذاكره شود. بايد 
منتظر ماند و ديد چه سرنوشــتي در انتظار 
نفرات نام برده كه بعضي از آنها سابقه ملي هم 

دارند، خواهد بود. 

فولاد خوزســتان با ســه برد پياپي جواز صعود از مرحله گروهي ليگ 
قهرمانان آسيا را كسب كرد تا در شرايطي كه استقلال و پرسپوليس در 
آســيا نيستند و ســپاهان هم همه را جان به لب كرده، نماينده كاملًا 
شايسته اي براي فوتبال ايران باشد. آنهايي كه با جواد نكونام كار كرده اند 
مي گويند علاقه خاصي به كارش دارد و مهمتر اينكه براي مربيگري وقت 
مي گذارد. جواد سال ها در لاليگا بازي كرده و از سبك مربيگري كي روش 
هم پيروي مي كند. شــايد به همين خاطر هم هست كه تيمش مقابل 
امثال الغرافه و الاهلي فقط يك گل مي خورد و اكثر بازي ها را با يك گل 
مي برد اما هرچه هست نكونام مربيگري را بلد است و با علاقه اين كار را 
دنبال مي كند. شايد اگر امسال او از هفته اول در فولاد بود، الان اين تيم 
خوب خوزستاني مهمترين و نزديك ترين رقيب استقلال و پرسپوليس 
در صدر جدول بود اما فولاد از مدت ها قبل كورس قهرماني را واگذار كرد 
و سراغ آسيا رفت كه اينجا انصافاً خوب كار كرده و نماينده شايسته اي 

براي كشورمان بوده است. 
جواد نكونام در مربيگري سبك خاص خود را دارد و مي داند كه از هر 
بازي چه مي خواهد. او و محرم به نســبت ساير مربيان جوان و سرشناس 
حاشيه هاي كمتري هم دارند و دنبال دشمن نمي گردند. به همين خاطر 
مي توان به آينده اين دو مربي اميدوار بود هر چند كه در مورد محرم عقيده 
داريم حتماً بايد دنبال يك دستيار خوب و باتجربه باشد چون فراز و نشيب 
ســپاهان خيلي زياد است و نويدكيا بايد پخته تر عمل كند اما جواد روند 
كاملًا مثبتي دارد و با ادامه اين روند مسلماً آينده درخشاني حتي در تيم 

ملي خواهد داشت. 

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

اتحاد يحيي و سيدجلال براي قهرماني سبك مربیگري نكونام در آسیا جواب داد  
يحيي گل محمدي در هفته هاي اخير كمتر از وجود سيدجلال حسيني 
استفاده كرد تا شايعاتي در اين زمينه مطرح شود اما اين بازيكن در بازي 
دوستانه تيمش مقابل نفت مسجدسليمان دوباره در تركيب قرار گرفت تا 
مشــخص شود كه يحيي مشكلي با او ندارد. سيدجلال و يحيي با انتشار 
عكسي جالب به يكسري شايعات پايان دادند و حالا بايد ديد گل محمدي 
در 6 هفته پاياني ليگ برتر چقدر از حسيني استفاده مي كند؟ در آخرين 
بازي پرسپوليس مقابل آلومينيوم ضعف دفاع پرسپوليس كاملاً آشكار بود 
و خيلي ها گفتند جاي خالي ســيدجلال كاملًا مشــهود اســت. البته 
پرسپوليس از نفت مسجدسليمان هم دو گل خورد تا مشخص شود هنوز 
مشكلات زيادي دارد اما يحيي اميدوار است تا 14 ارديبهشت اين ايرادات 

را به حداقل برساند و تيم خوبي را به مصاف پيكان بفرستد. 
هوادار يا فجر سپاسي؟  

استقلال فردا در دستگردي بازي مي كند 
استقلال فردا ديداري دوستانه در ورزشگاه دستگردي برگزار خواهد كرد 
و به احتمال فراوان مقابل يك تيم ليگ برتري قرار خواهد گرفت. گزينه 
اول شاگردان فرهاد مجيدي براي اين مسابقه تداركاتي تيم هوادار است 
اما احتمال دارد در آخرين لحظات فجرسپاسي جانشين آن شود. اين بازي 
به ميزباني ورزشــگاه شهيد دســتگردي برگزار خواهد شد. استقلال در 
روزهاي پاياني هفته گذشته داخل زمين تمريني خود در مجموعه ورزشي 
انقلاب به مصاف تيم اميد باشگاه رفت و توانست شاگردان آرش برهاني را 
با نتيجه 6- يك مغلوب كند اما قطعاً بازي با يك تيم ليگ برتري اهميت 

و ارزش بيشتري براي كادر فني آبي پوشان پايتخت خواهد داشت. 

سرمربي الاهلي:     
قايدي شبانه روز به فكر تفريح كردن است   

به نظر مي رسد سرمربي الاهلي امارات ديگر نيازي به استفاده از مهدي  قايدي 
ندارد و اين مسئله را صراحتاً بر زبان مي آورد. سرمربي اسبق تيم ملي امارات 
كه هم اكنون هدايت الاهلي را برعهده دارد طي گفت وگويي در عربســتان 
پيرامــون بازي ندادن  بــه مهدي قايدي گفت: در اينكــه قايدي بازيكن با 
استعدادي است شكي وجود ندارد اما به فوتباليستي كه شب و روز كارش و 
فكرش تفريح باشــد، احتياجي ندارم. اين روزهــا تيم خوبي داريم و نتايج 
مطلوبي هم مي گيريم بنابراين ديگر نيازي به مهدي  قايدي نداريم. با توجه 
به حرف هايي كه مهدي علي به عنوان ســكان دار الاهلي بر زبان آورد، بايد 
قبول كنيم كه دوران حضور مهدي قايدي در اين تيم به پايان رسيده است. 

برگزاري مراسم سالروز درگذشت    
ملي پوش اسبق پرسپوليس در بهشت زهرا)س(  

مراسم اولين سالروز درگذشت حميد جاسميان بازيكن اسبق تيم هاي ملي و 
پرسپوليس روز گذشته با حضور تني چند از پيشكسوتان و بازيكنان اسبق فوتبال 
كشورمان بر سر مزار وي برگزار شد. حميد جاسميان از باشگاه شاهين آبادان 
فوتبال را شــروع كرد و در تيم هاي شاهين آبادان، شاهين تهران و پرسپوليس 
تهران توپ زده اســت. جاســميان اولين كاپيتان پرسپوليس بود و با پيراهن 

پرسپوليس از فوتبال خداحافظي كرد. روحش شاد، يادش گرامي باد. 
قول پروين به درويش   

در جلسه ای كه رضا درويش، علي پروين و چند بازيكن سابق پرسپوليس 
حضور داشتند، پروين و درويش كه شايعه شده بود رابطه سردي با يكديگر 
دارند، به گفت وگو پرداخته و به شايعات پايان دادند. پروين در اين جلسه 
كه امثال محمد نوري، مهدي عرب، غفور هاشمي و... هم حضور داشتند 
به درويش قول داد كه از او و پرســپوليس حمايت كرده و كنارش باشد. 
مديرعامل پرسپوليس هم ضمن تشكر از پروين براي او آرزوي سلامتي 
كرده و بابت حمايت هايش از اسطوره پرسپوليسي ها تقدير كرد. علي پروين 
چند صباحي است كه كمتر مصاحبه مي كند و در محافل فوتبالي هم به 
ندرت ديده مي شــود اما او در جلســه افطاري با درويش شــركت كرد. 
مديرعامل پرسپوليس اين روزها بيشتر درگير پرونده استوكس و رادوشويچ 
است و بايد به هر شكل ممكن پول آنها را بپردازد يا رضايتشان را جلب كند 
كه البته بعيد است موفق شود. متأسفانه قراردادهاي عجيبي در پرسپوليس 

بسته شده كه شبيه قرارداد ويلموتس با فدراسيون است!

جواد نكونام در گفت وگو با خبرورزشي، صعود 
تيمش به مرحله بعدي ليگ قهرمانان آسيا را به 
هواداران فولاد و مردم خوزستان تبريك گفت. 
او يادآوري كرد كه اين موفقيت، يكي از دو هدف 
فولاد در فصل جاري بوده است: خوشحالم، به 
خاطر اينكه با وجود همه دشواري ها، توانستيم 
به اهدافــي كه اين فصل داشــتيم برســيم. 
مي خواستيم سوپرجام را ببريم كه خوشبختاته 
اين اتفاق در سوپرجام افتاد، هدف دوم مان هم 
صعود از مرحله گروهي ليگ قهرمانان آسيا بود. 
با توجه به اتفاقاتي كه در سال هاي اخير افتاده و 
فاصله اي كه باشگاه هاي آسيايي به ويژه تيم هاي 
عربي منطقه بــا فوتبال ايران پيــدا كرده اند، 
رسيدن به اين هدف واقعاً آسان نبود. خدا را شكر 
مي كنم كه حالا و پيــش از بازي آخر گروهي، 

صعودمان قطعي شده است. 
نكونام در پاسخ به سؤالي درباره كيفيت خط 
دفــاع و حمله فولاد در اين بازي ها گفت: ما يك 
تيم هستيم و وقتي مقابل حريف قرار مي گيريم 
با يك اســتراتژي مشــخص به زمين مي رويم. 
مي خواهيم در هر بازي برنده باشيم. در فوتبال 
تيمي برنده مي شــود كه گل نخورد يا كم گل 
بخــورد و گل بزند. نمايــش بچه هاي ما در اين 
تورنمنت قابل ستايش است. در 5 بازي فقط يك 

گل خورديم و در 3 بازي هم پيروز شــديم. اين 
همان اتفاقي است كه بايد بيفتد تا شما خوشحال 

از زمين بيرون بياييد. 
برخــي معتقدند فــولاد در بعضي بازي ها 
مي توانست بيشتر حمله كند و به يك گل قانع 
نباشــد. نكونام اين نوع نگاه را آماتوري مي نامد: 
هيچ كس بهتــر از من نمي داند وضعيت بدني و 
آمادگي بازيكنان فولاد چگونه است. هيچ كس 
بهتر از من نمي دانــد ما چقدر مي توانيم حمله 

كنيم و به حريف فشار بياوريم. 
در بازي اول ما تا آخرين دقايق حمله كرديم 
و به الغرافه فشار آورديم، توپ به تير زديم و چند 
موقعيت خوب از دســت داديم. در بازي بعد، تا 
آخرين دقايق از شــباب الاهلي جلــو بوديم اما 
بي احتياطي كرديم و نتوانستيم چند دقيقه نتيجه 
را نگه داريم. از من اگر بپرســيد مي گويم اشتباه 
بزرگ ما در همان بازي بود، نه در بازي برگشت با 
الغرافه. دو بازي سخت با تيم فيزيكي و خشن آخال 
داشتيم كه خوشبختانه هر دو را برديم و بالاخره 
بازي برگشت با الغرافه از راه رسيد. ما در شرايطي 
وارد اين بازي شديم كه در 11 روز 4 بازي پرفشار 
كــرده بوديم آن هــم در هواي گرم و شــرجي 
عربستان. حريف ما كي بود؟ يكي از پرهزينه ترين 
تيم هاي قطري كه داشــت حذف مي شد و براي 

ماندن در ليگ قهرمانان آســيا، حتماً بايد برنده 
مي شد. نيمه اول يك گل زديم و مي توانستيم گل 
دوم را هم بزنيم اما به اندازه كافي خوش شــانس 
نبوديم. نيمه دوم آنها بي محابا حمله مي كردند و 
عقل ســالم مي گفت ما بايد دفــاع كنيم و اجازه 
ندهيــم گل بزنند. ما همين كار را كرديم. در ضد  
حمله مي توانستيم باز هم گل بزنيم. حتي يك بار 

توپ به تير دروازه آنها خورد. 
چيزي كه براي من اهميت بيشتري دارد، 
برنــده شــدن اســت، گل زدن و گل نخوردن. 
مطمئناً اين جوري هم نيســت كه حريف شما 
دست و پا بسته باشد و اجازه بدهد به راحتي به 

هدفتان برسيد. 
نكونام درباره اهداف بعدي اش با فولاد گفت: 
تا اينجا چند فصل خيلي خوب در اهواز داشته ام. 
با هواداران خوب فولاد دو جام گرفته ايم، دو بار 
به ليگ قهرمانان آسيا صعود كرده ايم و حالا در 
مرحله يك شــانزدهم اين ليگ هستيم. من به 
خاطــر همه اين اتفاقات خوشــحالم و از مردم 
خوزستان، بازيكنان و كادر فني تيم و مديراني كه 
براي موفقيت فولاد زحمت  كشــيده اند، تشكر 
مي كنم. از حالا دوباره روي بازي هاي ليگ تمركز 
مي كنيم. وقتش كه برسد درباره آينده هم حرف 

مي زنيم و تصميم مي گيريم. 

مسابقات 5 وزن  اول كشتي  آزاد قهرماني آسيا 2022 مغولستان ديروز در 
اولان باتــور برگزار و با 3 طلاي نمايندگان كشــورمان به پايان رســيد. 
ديدارهاي 5 وزن دوم و پاياني 61، 74، 86، 92 و 125 كيلو نيز امروز انجام 
مي شود. در خاتمه ديدارهاي 5 وزن نخست و به  رغم اينكه كشتي گيران 
هند در 3 ديدار مســتقيم و رودررو، مغلوب نمايندگان ما شــدند ولي در 
جدول رده بندي با 95 امتياز در جايگاه اول قرار گرفتند و تيم ما با 91 امتياز 
در رده دوم ايســتاد. همين فاصله بسيار نزديك، رقابت امروز براي كسب 
قهرماني تيمي را حساس تر از قبل مي كند. نتايج نمايندگان كشتي  آزاد 

ايران در 5 وزن نخست به اين شرح است:
  57 كيلــو: رضا مؤمني دور اول اســتراحت كرد. دور دوم در مصاف با 
كشتي گير ميزبان )مغولستان( 10 – 6 مغلوب شد، با شكست اين حريف 

مقابل هند، مؤمني حذف شد. 
  65 كيلو: رحمان عموزاد كشتي گيران پاكستان، ژاپن و مغولستان را 
به ترتيب با نتايج 11 – صفر، 9 – صفر و 6 – صفر شكست داد. در فينال 
مقابل باجرانگ پونيا دارنده مدال هاي برنز المپيك، نقره و برنز جهان )هند( 
با برنامه كشــتي گرفت و باجرانگ هرچه زد به در بســته خورد و با قبول 
شكست 4 – يك اسير جسارت رحمان بي رحم شد و اولين طلاي كاروان 

ايران بر سينه عموزاد درخشيد. 
  70 كيلو: محمدمهدي يگانه جعفري دور اول اســتراحت كرد. مقابل 
تايشي ناريكاني )ژاپن( 6 – 2 مغلوب شد و با حضور ژاپن در فينال، به  مصاف 

قزاقستان رفت و با قبول شكست 4 – صفر، پنجم شد. 
  79 كيلو: علي سوادكوهي بعد از استراحت دور اول، مقابل كشتي گير 
ميزبان )مغولستان( و تاكاهاشي )ژاپن( 8 – 6 و 3 – صفر به پيروزي رسيد. 
در فينال و يك ديدار حســاس و نفسگير مقابل باليان گوراو نايب قهرمان 
آسيا )هند( 9 – 9 برنده شد و دومين طلاي كاروان ايران را برگردن آويخت. 
  97 كيلو: محمدحســين محمديان مقابل صفراف )تركمنستان( و 
ساتيوارت كاديان نايب قهرمان آسيا )هند( با نتيجه مشابه 10 – صفر برنده 
شــد. ديدار فينال را 11 – صفر از باتزول اولزيســايخان نماينده ميزبان 

)مغولستان( برد و سومين طلاي 5 وزن اول را نصيب كاروان ايران كرد. 

مرحله اول پذيره نويسي و واگذاري سهام استقلال و پرسپوليس زمستان سال 
گذشته انجام شد و رقم قابل ملاحظه اي نيز به عنوان درآمد براي هر دو باشگاه 
حاصل شد. از قرار معلوم سهم استقلال از فرآيند مذكور تا اينجاي كار 359 
ميليارد تومان بوده اســت و اين مبلغ قرار نيست در حساب دولت يا وزارت 
ورزش قرار بگيرد بلكه براي كمك به استقلال در اختيار مديريت اين باشگاه 

قرار مي گيرد )روندي كه پيرامون پرسپوليس هم طي خواهد شد(.
با ما تسويه كنيد 

خبر پولدار شدن استقلال به گوش بازيكنان اين تيم رسيده و واكنش جالب 
آنها را در پي داشته است. اين بازيكنان طي روزهاي گذشته مرتب از طريق 
دوستان و عوامل خود دنبال آن بودند تا بدانند چه زماني اين مبلغ توسط 
مديريت باشگاه قابل برداشت است. تعداد زيادي از آبي پوشان مدعي اند 
حالا كه استقلال پولدار شده، بهترين فرصت است تا مطالبات معوقه آنها 

را بپردازد و روند تسويه حساب با آنها را كامل كند. 
پرداخت مطالبات خارجي ها

هر چند بازيكنان داخلي هم مي توانند از طريق مكاتبه با كنفدراسيون فوتبال 
آسيا به مطالبات معوقه خود دست يابند ولي باز هم اولويت با پرداخت بازيكنان 
و مربيان خارجي اسبق استقلال است چون اگر كار به كميته انضباطي فيفا يا 
دادگاه عالي ورزش كشيده شود، دردسر هاي به مراتب بزرگ تري ايجاد خواهد 
كــرد. حتي اگر فرض را بر اين بگذاريم كه تمام مبلغ 359 ميليارد تومان مورد 
نظر نيز در اختيار باشگاه استقلال قرار بگيرد باز هم رقم قابل ملاحظه اي از آن 
از همين حالا بايد كنار گذاشته شود چون استقلال پرونده هاي فوق  العاده مهمي 
همچون: استراماچوني و پادواني را پيش  روي خود مي بيند و اگر در آنها محكوم 
شود بايد طبق ضرب الاجل تعيين شده توسط دادگاه عالي ورزش مطالبات اين 

دو نفر را بپردازد در غير اين صورت مشكلات بزرگي سر راهش قرار مي گيرد. 

فقط من مي دانم بازيكنانم چقدر آماده هستند 
نكونام : به تمام اهداف خود رسيديم 
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